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Honnan tudták előre, kik pályáztak a trafikokra?
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Budapest - Itt valaki szivárogtatott! Miközben a nyilvánosság elől továbbra is elzárják a trafikpályázatra
beküldött anyagokat, azok értékelését, a jelek szerint a helyi politikai körök már jóval az eredményhirdetés
előtt tudták, kik és milyen ajánlattal jelentkeztek a dohánybolt-üzemeltetés jogára.
Hiszen a hvg.hu által megszerzett, a szekszárdi „elővéleményezésről" készült hangfelvétel is arról
tanúskodik, hogy a pályázók listájával érkezett egy ülésre Horváth István fideszes polgármester és
országgyűlési képviselő. Márpedig ez esetben a helyi fideszes képviselők többet tudhattak meg, mint az
átlagpolgár, miközben semmi rálátásuk nem lehetett volna a pályázatra. Felvetődik így a kérdés, honnan
kaphattak adatokat, de tegnap hasztalan próbáltuk feltenni a kérdést a honatyának a parlamentben, ő nem
válaszolt.

Az LMP vizsgálóbizottságot hozna létre, de a párt erre indított aláírásgyűjtését Harrach nem írta alá Ertsey
Katalinnak
Gyulay Zsolt, a Nemzeti Dohánykereskedelmi Nonprofit (NDN) Zrt. elnöke múlt héten azt nyilatkozta a
Blikknek: tőlük és a fejlesztési tárcától nem kerülhettek ki a pályázók anyagai, és a nyertesekről sem
polgármesterek döntöttek. Márpedig valahogy mégis birtokába jutottak a helyben „osztályozó" kormánypárti
politikusok a neveknek. És aki kiadta nekik, az a szakember szerint bűncselekményt követett el.

– Akkor az már nemcsak politikai botrány, de személyes adatokkal való visszaélés, hiszen az nyilván az
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érintettek hozzájárulása nélkül történt. Ezért pénzbüntetéstől a felfüggesztett börtönig terjedhet az ítélet –
erősítette meg a Blikknek Kolláth György alkotmányjogász. – Sőt ha bebizonyosodna, az adatokkal a
politikusok visszaéltek, az már befolyással való üzérkedés vagy hivatali visszaélés.

A Központi Nyomozó Főügyészség még mindig nem döntött, indít-e nyomozást a „trafikmutyiban". Bár a
hvg.hu azt írta: tőlük kérték az említett hangfelvétel átadását.

A Fidesztől azt kérdeztük, lesz-e párton belül következménye a szekszárdi esetnek, kérdőre vonják-e esetleg
Horváthot a botrány miatt, mert Kocsis Máté, a párt kommunikációs igazgatója  nem tartotta
megengedhetőnek a városvezetés lépését. Ám információink szerint a fegyelmi egyelőre nem került szóba.

Kapcsolódó cikkek

Multik csábítják a trafikmutyi nyerteseit

A kormány nem szól bele, hol nyitnak boltot

Trafik-ügy: a baloldali nyertes valójában fideszes

Újabb eldumált milliárdok a f ővárosban

A parlament nemzetbiztonsági bizottságának MSZP-s elnöke, Molnár Zsolt tegnap közölte: kezdeményezi,
hogy a bizottság tagjai megnézhessék a pályázatokat, s meghallgassák Németh Lászlóné fejlesztési
minisztert és Gyulay Zsoltot, az NDN vezetőjét. Az LMP pedig aláírásokat gyűjtött a parlamentben egy
vizsgálóbizottság felállítására. A plenáris ülésre igyekvő kormánypárti képviselők többsége megállás nélkül
továbbment, így a kezdeményezést Harrach Péter, a KDNP frakcióvezetője sem írta alá.

A parlament hétfőn támogatta: a júliusban nyíló trafikok a dohányáru mellett fagylaltot, jégkrémet is
árulhassanak.
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